
Grundejerforeningen Orøgaard 

 

Bestyrelsesmøde lørdag 13-01-2024 kl. 11.00. 

Mødet holdt hos Kim 

 

Dagsorden Referat 

1.           Status jubilæum 
 

 

Trine og Tine fra festudvalget orienterede om 
status for jubilæum. 
 
Der forventes omkring 150  (max. 200,-) 
deltagere. 
 
Borgmesteren og Enghavens bestyrelse 
inviteres som gæster. 
 
Der bliver en egenbetaling kr. 150,- - børn 
gratis. 
 
Festen holdes på Ø-hotel 
 
Trykt invitation udsendes start februar 
sammen med jubilæumsskrift. 
 
Festudvalget og kassereren undersøger 
betalingssystem og tilmelding. 
 

2. Gennemgang af seneste referat 
 

Ingen kommentarer 

3. Diverse info 
 

Harestien 2 er blevet solgt. Nye ejere er Anne 
Marie Berg og Steffen Kruchov Madsen. 
Bestyrelse byder velkommen. 
 
Vi har modtaget kr. 14.000,- i kompensation 
for ødelagte veje i.f.m. byggerier. 
 
Vi har fået kr. 15.000,- fra Nordeafonden til 
fællestelt med Enghaven. Der arbejdes på at 
finde et telt, og med lidt egenbetaling kan vi 
få et professionelt telt. 
 



Vi skal have kigget på foreningens forsikringer. 
Der ligger en arbejdsskadeforsikring tegnet til 
vandværket, som nok skal flyttes til den nye 
fælles forening. Charlotte checker op på 
forsikringerne. 
 
Formanden underholdt med gamle minder 
fundet under oprydning. 

4. Status regnskab Regnskabet for 2023 er færdigt. 
 
Enghaven har betalt for deres del af molen. 
 
Regnskabet er blevet yderligere forenklet med 
færre hensættelser. 
 
Der er brugt penge på køb af grund ved 
vandværket. 
 
Regnskabet udviser et overskud på kr. 
49.451,- 
 

5. Tovholdere – fokuspunkter Strand, mole – Annika og Michael 
Tømmerflåden skal checkes og evt. 
algebehandling/slibning 
 
Fællesgrund - Flemming 
 
Veje (rabatter, hække m.v.) – Freddy og Kim 
 
Veje (vedligehold af kørebane) – Henrik 
 
Hjemmeside – Kim 
 
Foreningens email – Charlotte 
 

6. Briefing vandværk Der har været afholdt bestyrelsesmøde i ”det 
nye” vandværk. 
 
Vores boring ser nu fin ud. Det krævede et 
årsforbrug af vand at skylle boringen igennem 
efter forureningen af vandet. 
Vi købte i perioden 350 kubikmeter vand af 
Salvig og har efterfølgende sendt 100 
kubikmeter retur. 
 



Der arbejdes fortsat på at skifte til digitale 
vandmålere. 
 
Takstbladet for 2024 er godkendt 
 
Navneskiftet til ”Orøgaard-Enghaven 
Vandværk” er nu officielt. 
 

7. Diverse fra hoften Næste møde bliver 20. april hos formanden 
 
 

I bestyrelsesmødet deltog  Henrik Petersen, formand 
Michael Jusjong, næstformand 
Charlotte Egholm, kasserer 
Kim Nørskov, sekretær 
Flemming Bohnen Jespersen, 
bestyrelsesmedlem 
 
Afbud fra 
Annika Andersen, bestyrelsesmedlem 
Freddy Hansen, bestyrelsesmedlem 
 

 


